
 

 

                      

Z Á P I S 

z 1. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 16. 1. 2014 

 

  

Dne 16. 1. 2014 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

  

Místo jednání: Zasedací místnost bazénového centra KV Areny s.r.o., Západní 1812/73 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 13:00 hodin a skončeno v 15:00 hodin 

 

Přítomni:             Roman Maleček, Ing. Josef Janů,  Mgr. Jiří Frühauf, Jitka Peřina, Ing. Václav 

Sebera, Ing. Libor Šembera, Jiří Karafiát, Ing. Vojtěch Seidl, René Hromádka,  

Luboš Veselý 

 

Omluveni:                 Jan Keprta 

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:   Ing. Bc. František Škaryd, vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy 

   Vladimír Malý, zástupce  CITY TRIATHLONu Karlovy Vary 

   Mgr. Antonín Bauer, generální sekretář České triatlonové asociace  

  

 

Program jednání: 

 

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Prezentace akce CITY TRIATHLON Karlovy Vary 2014 

4. Žádosti na rok 2014 

5. Vyhlášení nejúspěšnějšího sportovce roku 2013 

6. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise pan Roman Maleček. 

 

1. Schválení programu 

 

Navržený program byl schválen.  

pro:            Roman Maleček, Ing. Josef Janů,  Mgr. Jiří Frühauf, Jitka Peřina, Ing. Václav Sebera, 

Ing. Libor Šembera, Jiří Karafiát, Ing. Vojtěch Seidl, René Hromádka, Luboš Veselý 

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo   

 

Usnesení bylo přijato. 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

pro:           Roman Maleček, Ing. Josef Janů,  Mgr. Jiří Frühauf, Jitka Peřina, Ing. Václav Sebera, 

Ing. Libor Šembera, Jiří Karafiát, Ing. Vojtěch Seidl, René Hromádka, Luboš Veselý 

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

3. Prezentace akce CITY TRIATHLON Karlovy Vary 2014 

 

Pan Vladimír Malý, zástupce subjektu CITY TRIATHLON Karlovy Vary o.s. a pan Mgr. Antonín 

Bauer generální sekretář České triatlonové asociace představili členům komise STv chystaný 

projekt CITY TRIATHLON Karlovy Vary 2014. Jedná se o jubilejní 20. ročník lázeňského 

triatlonu v Karlových Varech. Akce je naplánovaná na 16. -17. 8. 2014 a bude se skládat z několika 

částí: 

 Evropský pohár v olympijském triatlonu ELITE – Ženy, Muži 

 Veřejný závod OPEN race na zkrácených tratích  

 Závod firemních a týmových štafet 

 Dětský závod v duatlonu 

 ZON – mezinárodní závod olympijských nadějí – Děti 8-15 z okolních států 

 PARATRIATHLON – první závod pro handicapované – jedná se o novinku v ČR. 

Tištěnou prezentaci projektu obdrželi všichni členové komise STv.  

Mgr. Antonín Bauer potvrdil, že závod CITY TRIATHLON Karlovy Vary nemá v ČR konkurenci. 

V takovém měřítku a kvalitě je pořádán pouze v Karlových Varech. 

 

 

4. Žádosti na rok 2014 

 

Pan Roman Maleček informoval členy komise STv o tom, že převod zbylé rezervy z roku 2013 a 

navýšení rezervy komise STv o částku z „hazardu“ bude projednávat zastupitelstvo města na svém 

jednání 28. 1. 2014. Informaci o tom, zda byla rezerva navýšena oznámí tajemnice komise členům 

komise po uskutečnění jednání zastupitelstva města, aby si členové komise mohli připravit své 

návrhy na přidělení dotací. 

 Komise STv se žádostmi na rok 2014 tedy bude zabývat na příštím jednání. 

 

5. Vyhlášení nejúspěšnějšího sportovce roku 2013 

 

 Jitka Peřina informovala členy komise STv o probíhajících přípravách na ples sportovců. 

Nadále bude v přípravách pokračovat ve spolupráci s tajemnicí komise STv a s odborem 

kultury, školství a tělovýchovy. Apelovala na členy komise, aby se pokusili oslovit nějaké 

význačné sportovní osobnosti, které by se vyhlášení zúčastnily a předaly ceny oceněným 

sportovcům 

 OKŠT zajistí ceny pro vítěze ankety za „město“ 

 OKŠT připraví návrh vstupenek – návrh ceny vstupenky je 250,- Kč 
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6. Různé 

 Ing. Libor Šembera informoval členy komise STv o tom, že provedl zjištění údajů u 

Sportovního krasobruslařského klubu Karlovy Vary o.s., neboť byl dotázán jak to, že byla 

tomuto klubu poskytnuta v roce 2013 dotace, když tréninky probíhají v okolních městech a 

členem není žádný občan Karlových Varů. 

Ze žádosti o poskytnutí dotace a na základě tel. konzultace s paní Mgr. Monikou 

Škorníčkovou zjistil, že: 

 jedná se o klub se sídlem v Karlových Varech 

 tréninky probíhají v Nejdku, Mariánských Lázních, Chebu – tréninky probíhají 

v těchto městech, neboť v Karlových Varech nelze zajistit dostatek tréninkových 

hodin na ledové ploše 

 členem sdružení skutečně není žádný občan z Karlových Varů 

Ing. Šembera upozornil členy komise STv, že přestože dotace v roce 2013 byla přidělena 

v souladu s platnými „Zásadami“, bylo by vhodné při posuzování žádosti na rok 2014 vzít 

výše uvedené skutečnosti v potaz, zejména pak to, že členem sdružení není žádný občan 

města Karlovy Vary.  

Tajemnice komise upozornila členy komise STv, na skutečnost, že žádost o poskytnutí 

dotace obsahuje pouze informaci a počtu členů sdružení a jejich rozdělení do věkových 

kategorií, nikoliv však informaci kde mají trvalé bydliště. Tato skutečnost může být zjištěna 

v průběhu návštěv sportovních organizací, které členové komise průběžně provádějí. 

 

 

 

 

 

 

 

Další jednání komise se uskuteční 6. 2. 2014 od 13:00 hod. KV Areně s.r.o., Západní 1812/73, 

v zasedací místnosti v budově bazénu. 

 

 

 

Dne: 21. 1. 2014 

Zapsala: Gabriela Hazuchová – tajemnice komise                       

                                                                                _______________ 

               

                        

 

                                       _______________ 

                                                                     Roman Maleček 

                předseda komise 


